



# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期: 21 /10 /2020

致: 全体师生、家长

## 停课与考试事宜

由于雪州落实行动管制，学校将停课至 10 月 27 日，以配合国家的抗疫指示。10 月 28 日复课与否则视行动管制是否延长而定。

2. 这段期间网课将持续进行，同学网课必须认真专心上课，上课态度与出缺席是升留级重要的考核之一。
3. 原定于 10 月 28 日进行的毕业考将延期至 11 月 6 日至 12 日期间考试，请同学提前做好准备。
4. 原定于 10 月 14 日，初一、二、高一、二级期末考试卷一取消。

敬请留意，并祝平安健康！

校长室 启





# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

21 October 2020

To: All teachers, students and parents

## **School Suspension Extension and Examination**

Due to the implementation of CMCO in Selangor, our school will be suspended further until 27 October to comply with the government's pandemic prevention directive. The resumption of in-person classes is subject to the government's ruling on CMCO in the state.

2. During this period, online classes will continue. Students must pay attention during lessons. Students' learning attitude and attendance are now vital parts of assessment.
3. The graduation examination originally scheduled for 28 October will now be postponed and held from 6 to 12 November. Therefore, students are advised to prepare well in advance.
4. Paper 1 of final examination for Junior 1, Junior 2, Senior 1 and Senior 2 held from 14 October is hereby cancelled.

Please take note of the above. We wish you safe and in good health.

The Principal's Office

